



---

## Relive in video the European Championships at Wackersdorf

11.07.2012

---



In early June the Prokart Raceland circuit of Wackersdorf hosted the European KZ1 and KZ2 Championships, both held over a single meeting, and the first event of the two-round European KF2 Championship. On our website [www.cikfia.tv](http://www.cikfia.tv) (heading "Championship") you can relive this event with an atmosphere clip as well as the highlights of the decisive Finals of the KZ1 and KZ2 categories and the powerful moments of the two Races of the KF2 category. Watch out for action!

\*\*\*\*\*

## Revivez les Championnats d'Europe de Wackersdorf en vidéo

Début juin, le circuit Prokart Raceland de Wackersdorf a accueilli les Championnats d'Europe KZ1 et KZ2, tous deux disputés en une seule manifestation, et le premier des deux rendez-vous du Championnat d'Europe KF2. Sur notre site [www.cikfia.tv](http://www.cikfia.tv) (rubrique « Championship »), vous pourrez revivre cet événement avec un clip d'ambiance, mais aussi les meilleurs moments des Finales décisives pour les catégories KZ1 et KZ2 et les temps forts des deux Courses de la catégorie KF2. Attention, il y a de l'action !